
Výpis z usnesení : zasedání Obecního zastupitelstva v Cehnicích                         

ze dne 28.7.2022 
                          

Obec získala dotaci 266.000 Kč na rozšíření veřejného osvětlení v Dunovicích. 

Místostarosta Dvořák navrhl tři odborné firmy k podání cenových nabídek na zhotovení 

díla. Výběr zhotovitele bude proveden výběrovou komisí ve složení Bohumil Janáček, 

Otmar Aleš, Ondřej Kovář.  
 

Obec podala do PRV žádost o dotaci na pořízení elektronické úřední desky 15% 

spoluúčast. Dle poptávky na internetu starostka navrhla tři firmy k podání nabídek na 

dodání a instalaci díla. Výběr zhotovitele bude proveden výběrovou komisí ve složení: 

Bohumil Janáček, Ondřej Kovář, Helena Sosnová 

 

Nad rámec stavby ČOV se provádí: veřejná část přípojek (silnice SÚS – na Čejetice), 

provádí se přeložka vodovodu včetně přepojení vodovodních přípojek v ulici od křížku k 

transformátoru. Starostka v této souvislosti předložila cenovou nabídku od firmy 

ZEMSTAV Protivín s.r.o., která bude provádět pouze odborné práce při instalaci 14-ti 

ks vodovodních přípojek na trase cca 230 m za nabídkovou cenu 120.000,-Kč bez DPH. 

Ostatní práce jsou prováděny zaměstnanci obce, technické zajištění stavby bude 

vyfakturováno na základě skutečně vyčíslených motohodin použité techniky. Stavební 

dozor vykonává p.Zelenka, dozorující i výstavbu ČOV. OZ schválilo firmu ZEMSTAV 

k provedení odborných prací při instalaci vodovodních přípojek.   

 

Zastupitel p. Janáček požádal o zatrubnění kanalizace v prostoru u Janáčků, kde jsou 

Boží muka. Před touto památkou vede otevřená kanalizační stoka v délce cca 8m, která 

je poškozena.  

 

Starostka seznámila zastupitele s vyvěšením záměru prodeje obecního pozemku p.č.55/2 

v k.ú.Cehnice, Záměr byl vyvěšen po zákonnou dobu na úřední desce a el. úřední desce.  

Dále předložila znalecký posudek, který zjišťoval cenu pozemku dle platného cenového 

předpisu pro účely spojené s jeho prodejem s ohledem na charakter oceňovaného 

pozemku v částce cca 150 Kč/m
2
. Před sepsáním kupní smlouvy bude pozemek vytýčen 

geodetem, aby se předešlo případným nesrovnalostem se stávající hranicí pozemků. 

Náklady s právními službami na sepsání kupní smlouvy a vkladem do KN ponese 

kupující. Předložený odhad se zdá některým zastupitelům nízký a prodej nebyl počtem 

hlasů schválen ( pro 3 proti 3, zdržel se 0).  
 

OZ schválilo Smlouvu o poskytnuté 100%  podpoře v částce 244.750 Kč na akci „ Obec 

Cehnice – alejová výsadba“.   

 

Strategií České Pošty je přecházet z poboček na Poštu Partner. Do roku 2025 pošta 

předpokládá ze svých 3200 menších poboček převést alespoň polovinu na Poštu Partner 

a  pobočka v Cehnicích je pro Poštu nerentabilní. Obec by v případě provozování Pošty 

Partner na tuto službu doplála ze svého rozpočtu. Starostka z důvodu konce volebního 

období domluvila další jednání se zástupci České Pošty až po ustanovení nového 

zastupitelstva obce.      
 

OZ schválilo dodatek ke smlouvě o převodu odpadu do vlastnictví a o poskytování 

služeb oprávněné osoby v oblasti nakládání s odpady na území obce a místních částí s 

firmou Rumpold 01 Vodňany, který zahrnuje připočtení k stanoveným cenám tzv. 



palivový příplatek u položek, které obsahují dopravu, a to v přímé návaznosti na 

průměrné ceny pohonných hmot v období, za něž je fakturováno.  
 

Starostka se vyjádřila k požadavku občanů k možnosti zřízení autobusové zastávky na 

návsi v Dunovicích. Jednalo by se jako o „školní autobus“, který by mohli využít i 

ostatní občané. Tento požadavek přednesla starostka na jednání s firmou Jikord s.r.o., 

která je koordinátorem dopravy na území Jčk. Zastupitelé byli seznámeni s procesem 

přípravy, kdy je v první fázi nutné vyvolat místní šetření za účasti dopravní policie, 

která posoudí, zda podmínky vyhovují dopravním předpisům. Pokud ano, tak dalším 

krokem k jednání je změna jízdního řádu a změna cen jízdného, se kterými musí 

souhlasit obce na celé trase.    
 


